



Winti Cup International 2020

Switzerland



Ausschreibung / Information

Aerobic Gymnastics		
Datum <i>Date</i>	13. + 14. Juni 2020	<i>13th + 14th June 2020 Competition</i>
Wettkampfort <i>Venue</i>	Turnhalle Rietacker Ohringerstrasse 16 8472 Seuzach	<i>Gym Hall „Rietacker“ Ohringerstrasse 16 8472 Seuzach - Switzerland</i>
Boden <i>Floor</i>	Gymnova Cancun Aerobic Boden – FIG zertifiziert	<i>Gymnove Cancun Aerobic Floor – FIG certified</i>
Organisator/LOC <i>Organisator/LOC</i>	SAWIN Winterthur Switzerland	<i>SAWIN Winterthur Switzerland</i>
Kontaktperson <i>Contact Person</i>	Daniela Stukalina www.sawin.ch / wintocup@sawin.ch	<i>Daniela Stukalina www.sawin.ch / wintocup@sawin.ch</i>
Anmeldung <i>Registration</i>	Provisorisch 13. April 2020 Definitiv/Nominativ 13. Mai 2020 An: wintocup@sawin.ch mit offiziellen Formularen	<i>Provisional 13th April 2020 Definitive/Nominative 13th May 2020 Send to: wintocup@sawin.ch with official forms</i>
Startgeld <i>Entry Fees</i>	CHF 30.-- Einzel M + W CHF 40.-- Duo CHF 60.-- Trio CHF 100.-- Group / Aerobic Dance Keine Rückerstattung bei Nichtteilnahme jeglicher Art	<i>CHF 30.-- Individual M + W CHF 40.-- Duo CHF 60.-- Trio CHF 100.-- Group/ Aerobic Dance no refunds whatsoever including non-participation</i>
Reglemente <i>Rules + Regulations</i>	Winti Cup International 2020 ANAC Gemäss FIG Reglemente 2017-2020 Zusatzregeln gemäss Beilage Regeln Level 2 Anfänger gemäss Beilage FIG Lizenz für Athleten nicht erforderlich Die erste Runde am Samstag gilt als nationale Meisterschaft für die Schweizer Athleten.	<i>Winti Cup International 2020 ANAC According to FIG Rules and Regulations 2017-2020, Additional rules see attachment Rules Level 2 Beginners enclosed FIG licence for athletes not required The first round (Saturday) is considered the national championship for Swiss athletes.</i>
Alterskategorien <i>Age categories</i>	Talents 6-8 J ND 9-11 J AG1 12-14 J AG2 15-17 J Senior 18 und +	<i>Talents 6-8 years ND 9-11 years AG1 12-14 years AG2 15-17 years Senior 18 and +</i>
Kategorien <i>Categories</i>	Level 1: FIG Level 2: Anfänger	<i>Level 1: FIG Level 2: Beginners</i>

	<p>IW - AK 6-8, 9-11, 12-14, 15-17, 18+ IM - AK 6-8, 9-11, 12+</p> <p>Duo/Trio/Team (4-5)</p> <p>Aerobic Dance (6-12 Athleten) AK 6-11, 12-17, 18+</p> <p>Finale: Die besten 8 in jeder Kategorie nach den Qualifikationen, inklusive, bzw. zusätzlich die besten 3 Schweizer Athleten.</p>	<p>IW - AK 6-8, 9-11, 12-14, 15-17, 18+ IM - AK 6-8, 9-11, 12+</p> <p>Duo/Trio/Team (4-5)</p> <p>Aerobic Dance (6-12 athletes) AK 6-11, 12-17, 18+</p> <p><i>Finals: The 8 best competitors of each category after the qualifications included or additionally the best 3 Swiss athletes.</i></p>
Kampfrichter Judges	Mind. 1 Kampfrichter pro Verein / Club mit gültiger FIG-Lizenz oder National-Lizenz	<i>At least 1 Judge per Club with valid FIG licence or national licence</i>
Prov. Zeitplan Prov. Schedule	<p>Samstag 09.30 Hallenöffnung 12.00 Wettkampfbeginn 19.00 Wettkampfbende</p> <p>Sonntag 09.00 Hallenöffnung 10.00 Wettkampfbeginn (Finale) 15.00 Wettkampfbende</p> <p>Weitere Informationen über Programm, Startliste etc werden nach der definitiven Deadline mitgeteilt und auf www.sawin.ch publiziert.</p>	<p><i>Saturday 09.30h Door Opening 12.00h Start of Competition 19.00h End of Competition</i></p> <p><i>Sunday 09.00h Door Opening 10.00h Competition (Finals) 15.00h End of Competition</i></p> <p><i>Further information on detailed program, starting orders etc will be provided after the definitive registration date and also published on www.sawin.ch.</i></p>
Med. Betreuung Medical Services	Das OK stellt Erste Hilfe sicher	<i>The LOC is providing for First Aid</i>
Versicherung Insurance	Der Organisator LOC, Schweiz. Turnverband STV und Zürcher Turnverband ZTV lehnen jegliche Verantwortungen und Kosten für Schäden, Unfälle, Krankheit, Repatriation etc ab. Es ist die alleinige Verantwortung jeder Delegation für alle entsprechenden gültigen Versicherungen zu sorgen.	<i>The Organizing Committee LOC, the Swiss Gymnastics Federation STV and the Zürcher Turnverband ZTV will not be held responsible for any liabilities whatsoever in case of damages, accidents, illness, repatriation and the like. It is the sole responsibility of each delegation to ensure for all necessary valid insurance cover.</i>
Verpflegung Meals	An den Wettkampftagen bieten wir ganztägig Getränke, kleine Snacks, warme Mittagessen und Kuchen zum Verkauf an.	<i>On both days of competition soft drinks, coffee etc as well as small snacks, cooked lunch and cakes may be purchased at the venue.</i>
Anreise Travel	<p>Auto Seuzach liegt bei Winterthur ca. 25 km von Zürich und 40 Min von der Grenze zu Deutschland. Parkmöglichkeiten in der Nähe, teilweise kostenpflichtig. Park-Info beachten.</p> <p>Flug/Bahn Flughafen Zürich Sehr regelmässige Zugverbindungen von Flughafen Zürich nach Seuzach. Dauer ca. 20. Min.</p>	<p>Private Car Seuzach is near Winterthur and approx. 25 km from Zürich, or 40 mins from the boarder to Germany. Parking near Sporthall available, partly with charges. Watch out for parking signs.</p> <p>Flight/Train Zürich Airport From Zürich Airport there are very frequent trains to Seuzach. Duration approx 20 Min.</p>
Veröffentlichungen Publications	Mit der Anmeldung erklären sich alle Sportler einverstanden mit der Veröffentlichung von persönlichen Daten wie Name, Vorname, Jahrgang, Resultate als auch Fotos und Videos.	<i>With the registration all athletes agree to the editorial publication of personal information e.g. name, first name, year of birth, results as well as photos and films.</i>